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Ansvarlig: Theis Kaas Pe-

dersen 
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Deltagere:  Theis Kaas Pedersen, Nicolaj Hansen, Henrik Elkjær, Daniél Llobel, 
Marianne Aabenhuus, Ebbe Glargaard  

 

Møde i Elite arbejdsgruppen d. 21. juni 2022 
Dagsorden 
 Dagens program 
 Ansøgninger 
 Kommende møder 
 Generel drøftelse ind i mellem  

 
Ansøgninger 
Der er modtaget ansøgninger til elitepuljen fra Nørre Djurs HK, Grenaa Svømme-
klub, Grenaa Golf klub og én uofficiel ansøgning uden om ansøgningsproceduren 
fra en individuelt motor cross ansøger.  
 
Afslag 
Ansøgningen fra motorcross udøveren har fået direkte afslag da der ikke gives støt-
te til individuelle udøvere der dyrker sin sport i en forening udenfor Norddjurs 
Kommune.  
 
Dialog omkring individuelle udøvere 
I forhold til at kunne støtte individuelle udøvere på sigt blev følgende drøftet: 

- Udøveren kan evt. informeres om, at det kan være en fordel at gå tilba-
ge til moderklubberne og søge støtte den vej.  

- Hvordan disse udøvere kan modtage støtte i fremtiden kan evt. tages op i 
fremtiden. 

 
Behandling af ansøgere 

- Såfremt Grenaa Golf klub opfylder kriterierne og får tilsagn, uddeles der 
en procentuel uddeling til alle klubber. 

- Grenaa Golf Klub har fået tilbud om at sidde med i arbejdsgruppen på 
elite, og de har fået feedback på deres ansøgning. De opfordres til at sø-
ge DIF og DGI’s foreningspulje, eller udviklingspuljen under kultur og fri-
tid. 
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- Forvaltningen skal være obs på dokumentation (og at den kan komme i 2 
step) 

- NDHK og Grenaa svømmeklub sender medlemslisterne rundt i arbejds-
gruppen. 

- Dialog omkring gennemsigtigheden på hvor meget klubberne ligger i eli-
teprojektet som medfinansiering, sponsorer mm. (det er ikke noget vi 
har snakket om indtil videre).  

 
 
Generelle iagttagelser/drøftelser 

- Arbejdsgruppen er enige om, at det er dårlig signalværdi at man starter 
med at budgettere med 200.000 kr. i puljen, for så at lade den blive min-
dre de kommende år. 

- Arbejdsgruppen vil gerne orientere KFU om, at arbejdsgruppen på elite 
gerne vil rykke det til noget større. Det kunne evt. være til yderligere 
budget, hvor en deadline vil være maj måned 2023.  

o Der kunne evt. laves et oplæg til interessentliste på denne 
(Theis, Ebbe og Henrik) 

- Fokus er på at få uddelt puljemidlerne i år 2022. 
o Arbejdsgruppen foreslår at man evt. reserverer 25.000 kr. fra 

puljen i 2023 til at etablere samarbejdspartnere. Ville skule god-
kendes i KFU.  

- Kan man evt. lave nogle 3-årige puljer. (Ja det kan man godt /Theis 
Kaas) 

 
 

Eventuelle noter til tilsagnsskrivelserne 
- Vi skal huske at brande de gode ting der sker for de 200.000 kr. – Det skal 

fremgå af tilsagnsskrivelsen at vi ønsker at få en evaluering på hvad mid-
lerne blev brugt på, og hvilken værdi det gav. Samt evt. en dokumenta-
tion på hvordan udøverne har rykket sig fysisk. 

o Evt. oplæg for hinanden og andre foreninger. 
o Evt. i samme omgang orienterer om de fremtidige projekter. 

 
 
Næste skridt 

 Afventer dokumentation på opfyldelse af kriterier fra Grenaa Golf Klub 
 Behandling af sag på KFU i d. 22. august 2022 

 
 
 
Næste møde i arbejdsgruppen er d. 13. september kl. 14.00-15.30 ved Nord-
djurs Kommune i Allingåbro.


